
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 53. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 kwietnia 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra administracji i cyfryzacji Rafała Trzaskowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Jednym z bardziej udanych pomysłów usprawniających działanie administracji w Polsce jest, w mojej 

opinii, system ePUAP, dzięki któremu każda zainteresowana osoba po jednorazowej wizycie w urzędzie 

skarbowym może składać za pośrednictwem internetu elektroniczny podpis i załatwiać wiele urzędowych 
spraw bez konieczności wychodzenia z domu. 

Część instytucji przyjęła tę innowację z entuzjazmem oraz zapoczątkowała zmiany mające na celu wdro-

żenie się do systemu i rozpoczęcie dwustronnej współpracy za jego pośrednictwem. System, jak wspomnia-
łem, funkcjonuje bardzo sprawnie, jednak, jak się okazało, prawdziwy problem nie leży po stronie minister-

stwa, ale po stronie instytucji, które powinny używać platformy ePUAP. Przykładem placówki, która nie 

zdecydowała się na funkcjonowanie w ramach tego systemu, jest NFZ. Wiele pomniejszych jednostek rów-
nież stara się uniknąć częściowej informatyzacji. 

W związku z ważną rolą, jaką pełni ePUAP, chciałbym zapytać o następujące kwestie. 

1. Czy podległy Panu resort podjął działania mające na celu zwiększenie liczby użytkowników systemu? 

Jaki charakter miały te działania? 
2. Jak dużo osób korzysta z e-PUAP w chwili obecnej? 

3. Czy MAC posiada  prognozy co do spodziewanej liczby użytkowników w przyszłości? 

Z poważaniem 
Jarosław Obremski 

 




